
 

 
 

Interesna skupina negospodarskih dejavnosti 
 
Številka: 0653-04/12-9/2               OSNUTEK 
Ljubljana, 14. 6. 2013                                                                                          
                                                                                                       

Z A P I S N I K  
 

9. seje Interesne skupine negospodarskih dejavnosti, ki je potekala v sredo, 12. junija 2013, 
v mali dvorani na Tomšičevi, Tomšičeva 5, Ljubljana. 
 
Seja se je pričela ob 11.00 uri in zaključila ob 12.15 uri.  
 
PRISOTNI: 

 vodja interesne skupine: mag. Darija Kuzmanič Korva, 

 člani interesne skupine: Mitja Bervar, dr. Zoran Božič, dr. Janvit Golob, dr. Radovan 
Stanislav Pejovnik in mag. Peter Požun. 

 
Sejo je sklicala in vodila vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva. 
 
Dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 8. seje interesne skupine 
 
2. Priprava na 8. sejo Državnega sveta  
 
3. Razno 

Ad 1) 
 
Zapisnik 8. seje interesne skupine je bil potrjen brez pripomb (ZA 6, PROTI 0) 

 
Ad 2) 

 
Interesna skupina je obravnavala sledeče točke dnevnega reda 8. seje Državnega sveta: 
 
Pobude in vprašanja državnih svetnic in svetnikov 
Interesna skupina se je seznanila s podanimi vprašanji državnih svetnikov Samerja Hhalila in 
Jerneja Verbiča (nadzor nad delovanjem bank v povezavi z rezervacijo sredstev iz naslova 
prejemka denarne socialne pomoči), pobudo državnega svetnika Uroša Brežana (čezmejni 
programi med Slovenijo in Italijo ter Avstrijo) ter vprašanji in pobudami državnega svetnika 
Draga Ščernjaviča (negospodarno delovanje Vzajemne d.v.z. ter sprememba Zakona o 
prejemkih poslovodnih oseb v gospodarskih družbah v večinski lasti Republike Slovenije in 
samoupravnih lokalnih skupnosti). Vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva je 
pri tem obvestila člane interesne skupine, da je na 12. seji Kolegija Državnega sveta 
potekala intenzivnejša razprava o pobudi državnega svetnika Draga Ščernjaviča glede 
spremembe Zakona o prejemkih poslovodnih oseb, saj so pobudi nasprotovali predstavniki 
delodajalcev. Interesna skupina se do omenjene pobude kot celota ni opredelila. 
Interesna skupina v zvezi s to točko dnevnega reda ni oblikovala nobenega pisnega stališča.  
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Pobuda za spremembo 168. in 170. člena Ustave Republike Slovenije 
Interesna skupina se je seznanila z vsebino pobude državnega svetnika dr. Zorana Božiča, 
poročilom Komisije za državno ureditev in predlogom sklepa Državnega sveta k pobudi.  
Član interesne skupine in pobudnik dr. Zoran Božič je pojasnil, da pobuda izhaja iz 
ugotovitev posveta z naslovom »Slovenska ustava, volilni sistemi in uresničevanje 
neposredne demokracije«, ki ga je Državni svet organiziral 9. 4. 2013. Iz razprave na 
posvetu je bilo namreč razvidno, da ureditev ustavno-revizijskih postopkov ni ustrezna ter da 
bi bilo potrebno v postopku zagotoviti več pristojnosti civilni družbi in Državnemu svetu. 
Predsednik Državnega sveta in član interesne skupine Mitja Bervar je izpostavil pozitivne 
odzive na organizacijo posveta ter pohvalil aktivnosti v zvezi s posvetom v vseh fazah, tudi 
po posvetu, ko se z različnim aktivnostmi in pobudami skuša spremeniti ureditve, ki so se na 
posvetu izkazale kot neustrezne.  
Interesna skupina je sprejela sledeče pisno s t a l i š č e: 
 
Interesna skupina negospodarskih dejavnosti predlog sklepa Državnega sveta k  Pobudi za 
spremembo 168. in 170. člena Ustave Republike Slovenije podpira. 
 

* * * 
 
Za poročevalko je bila določena vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva. 
 
Predlog zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o pravilih cestnega prometa  
(ZPrCP-B) – skrajšani postopek, EPA 1214-VI 
Interesna skupina se je seznanila s Poročilom Komisije za lokalno samoupravo in regionalni 
razvoj in predlogom mnenja Državnega sveta k predlogu zakona.  
Vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva je članom interesne skupine na kratko 
povzela razpravo na pristojni komisiji, katere članica je. Pri tem je opozorila na ugotovitev 
komisije, da zakonodajalci pogosto prehitro ugodijo medijskemu pritisku in včasih tudi 
neustrezno spreminjajo zakonodajo na področju pravil v cestnem prometu (primer zaseganja 
avtomobilov za večje prekrške).  
Interesna skupina je izrazila podporo predlogu mnenja Državnega sveta, a pri tem ni 
oblikovala pisnega stališča.  
 
Predlog zakona o štipendiranju (ZŠtip-2) - druga obravnava, EPA 1070-VI 
Interesna skupina se je seznanila z mnenjem Komisije za socialno varstvo, delo, zdravstvo in 
invalide, predlogom mnenja Državnega sveta k dopolnjenemu predlogu zakona ter Poročilom 
Odbora Državnega zbora za delo, družino, socialne zadeve in invalide z dopolnjenim 
predlogom zakona. 
Član interesne skupine dr. Janvit Golob je pojasnil, da se je komisija v zvezi s predlogom 
zakona o štipendiranju dotaknila tudi vprašanja nujnosti povezovanja različnih javnih politik 
(politik trga dela in zaposlovanja, politik štipendiranja in politik izobraževanja) za dosego 
skupnih ciljev – visoke stopnje zaposlitve visoko izobraženih kadrov. Pri tem je sam dal 
pobudo za sprejem posebnega sklepa, s katerim je komisija pozvala pristojne državne 
institucije k razmisleku o so-odgovornosti inštitucij visokega šolstva za zaposlovanje njihovih 
rezultatov delo, to je diplomantov. Hkrati je predlagal, da bi se že v predlog zakona o 
štipendiranju z amandmajem vneslo obvezo visokošolskih institucij k tovrstni skrbi za svoje 
diplomante. Predlogu za amandma  je izrecno nasprotoval član interesne skupine dr. 
Radovan Stanislav Pejovnik.  
Glede na pristojnosti Državnega sveta glede predlaganja amandmajev, fazo obravnave 
predloga zakona (druga obravnava na seji Državnega zbora) in dejstva, da členi, ki bi se jih 
morebiti dalo dopolniti ali spremeniti na omenjeni način, v fazi druge obravnave predloga 
zakona na matičnem delovnem telesu niso bili odprti, je interesna skupina po opravljeni 
razpravi o tem predlogu ugotovila, da je dovolj, da je omenjena pobuda zajeta v mnenju 
Državnega sveta. Še zlasti zato, ker je bila že s strani pristojne komisije naslovljena na vse 
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pristojne institucije, z njo se je seznanil tudi pristojni odbor Državnega zbora. Hkrati bodo 
tako lahko morebitni ukrepi zakonsko ustrezneje umeščeni kot bi bili v primeru 
obravnavanega predloga zakona s področja štipendiranja.  
Interesna skupina je izrazila podporo predlogu mnenja Državnega sveta, a pri tem ni 
oblikovala pisnega stališča.  
 
Letno poročilo Banke Slovenije za leto 2012 z letnim obračunom Banke Slovenije za 
leto 2010 (računovodski izkazi), ki je sestavni del tega poročila in Finančni načrt 
Banke Slovenije za leto 2013, EPA 1138-VI 
Interesna skupina se je seznanila z mnenjem Komisije za gospodarstvo, obrt, turizem in 
finance in predlogom mnenja Državnega sveta k poročilu.  
Vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva je na kratko povzela razpravo na 12. 
seji Kolegija Državnega sveta o obravnavani točki dnevnega reda. Pri tem je pojasnila, da je 
bila s strani Interesne skupine delodajalcev napovedan amandma k predlogu mnenja 
Državnega sveta, v katerem bi slednji izrazil nasprotovanje vsebini poročila. Interesna 
skupina se zato ni odločila za oblikovanje svojega amandmaja k predlogu mnenja Državnega 
sveta, ampak je sprejela dogovor, da se na seji vsak član zase odloči kako bo glasoval. 
V razpravi je interesna skupina opozorila na to , da dobro delovanje bančnega sistema 
predstavlja enega od ključnih dejavnikov za razvoj, investicije in s tem ponoven zagon 
gospodarske aktivnosti ter podjetniških iniciativ. Hkrati je bila mnenja, da Banka Slovenije v 
preteklih letih svoje vloge nadzornika bančnega sistema ni dobro opravila. Če ne drugega, bi 
se morali začeti resno odzivati takoj, ko so analitični podatki glede razmerja med slabimi in 
dobrimi krediti v portfeljih bank začeli kazati na drastično poslabšanje tega razmerja.  
Predsednik Državnega sveta Mitja Bervar je v zvezi z delovanjem bančnega in finančnega 
sistema podal informacijo o posvetu, ki se obeta v jeseni letošnjega leta in se bo dotikal prav 
delovanja bančnega sistema. Prav tako je omenil dobro sodelovanje z Državnim zborom 
glede delovanja preiskovalne komisije v zvezi z delovanjem bančnega sistema za preteklo 
obdobje, ki je bilo pred kratkim razširjeno se z leti od 2004-2008, in sicer na podlagi predloga 
Državnega sveta.  
Interesna skupina v zvezi s to točko dnevnega reda ni oblikovala pisnega stališča. 

 
Letno poročilo Slovenske tiskovne agencije za poslovno leto 2012, EPA 1162-VI 
Interesna skupina se je seznanila z mnenjem Komisije za kulturo, znanost, šolstvo in šport in 
predlogom mnenja Državnega sveta k poročilu.  
Član interesne skupine in predsednik Komisije za kulturo, znanost, šolstvo in šport dr. Zoran 
Božič je povzel razpravo na komisiji ter pri tem poudaril, da je slednja ugotovila, da se 
vodstvo STA obnaša pri poslovanju zelo racionalno ter da dobro delujejo. Hkrati je pojasnil, 
da je komisija predstavnikom STA zastavila tudi vprašanja v zvezi z njihovo pristojnostjo  
pokrivanja dela državnih organov, torej tudi Državnega sveta. Kljub temu, da gre za 
neodvisno institucijo, je smiselno pričakovati, da bi STA, tudi zaradi delnega financiranja s 
strani države, v informativnem smislu poskrbela za pokrivanje dela Državnega sveta, in sicer 
prav tako, kot redno obvešča javnost o delu Državnega zbora.  
Predsednik Državnega sveta Mitja Bervar je pri tem pojasnil, da Državni svet že sedaj 
sodeluje z STA in jih obvešča o vseh dogodkih in sprejetih sklepih, a da bo potrebno tudi tu, 
tako kot v dogovorih z RTVSLO3 doseči, da bi se pri podajanju novic o dogajanju v okviru 
zakonodajne veje oblasti tudi Državnemu svetu zagotovilo ustrezno mesto.  
Vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva je ob tem opozorila, da zgolj dogovor o 
objavljanju novic na oglasni deski STA za dobro informiranost splošne javnosti ne zadostuje, 
saj so novice večinoma zaprtega tipa in so dostopne le naročnikom.  
Interesna skupina je v razpravi podprla predlog mnenja Državnega sveta k poročilu, a pri tem 
ni oblikovala pisnega stališča.  
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Triindvajseto poročilo o izvajanju Zakona o ugotavljanju vzajemnosti, EPA 1199-VI 
Interesna skupina se je seznanila z mnenjem Komisije za državno ureditev in predlogom 
mnenja Državnega sveta k poročilu.  
Član interesne skupine dr. Zoran Božič je ostalim članom interesne skupine na kratko povzel 
vsebino razprave na pristojni komisiji in pri tem menil, da bo potrebno to področje v prihodnje 
podrobno spremljati, ker so glede na določene informacije v posameznih področjih Slovenije 
kjer se kažejo negativne posledice upoštevanja načela vzajemnosti, zlasti kar se tiče gozdnih 
površin in njihovega izkoriščanja.  
Interesna skupina v zvezi s to točko dnevnega reda ni oblikovala pisnega stališča. 
 
Obravnava zaključkov posveta »Kako lahko izboljšamo sistem na področju nove 
socialne zakonodaje?« 
Interesna skupina se je seznanila s Poročilom Komisije za socialno varstvo, delo, zdravstvo 
in invalide in predlogom sklepov Državnega sveta. Pobudnica posveta mag. Darija Kuzmanič 
Korva je na kratko povzela vsebino zaključkov posveta.  
Interesna skupina je izrazila podporo predlogu sklepov Državnega sveta, a pri tem ni 
oblikovala pisnega stališča.  
 

Ad 3) 
 
V okviru točke Razno je interesna skupina opravila razpravo o Načrtu porabe sredstev  za 
leto 2013 po posameznih mesecih in predlogu rebalansa finančnega načrta Državnega sveta 
za leto 2013, v zvezi s katerima so državni svetniki in svetnice po elektronski pošti 11. junija 
2013 prejeli več dokumentov. V razpravi člani interesne skupine niso izrazili posebnih 
pripomb na načrt porabe, hkrati pa so ugotovili, da je iz predstavljenih podatkov in dodatnih 
pojasnil vodstva Državnega sveta moč razbrati, da bodo načrtovana sredstva zadostovala za 
načrtovano intenzivnost dela Državnega sveta v letu 2013.  
 
 
 
 
Nuša Zupanec                                                             Mag. Darija Kuzmanič Korva 
sekretarka interesne skupine                                      vodja interesne skupine        


